
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 90
Forslag til lov om ændring af lov om afgift af elektricitet, lov om afgift af naturgas og
bygas m.v., lov om afgift af stenkul, brunkul og koks m.v., lov om energiafgift af mineraloli-
eprodukter m.v. og forskellige andre love. (Udmøntning af dele af »Klimaaftale for energi
og industri mv. 2020« m.v.).
Af skatteministeren (MortenBødskov)

Spørgsmål 3
Hvad er ministerens holdning til, at kilowatt-grænsen for afregningen for elektricitet an-
vendt i elopvarmede helårsboliger m.v., der er omfattet af elvarmeafgiften, reduceres til
3.000 kWh om året, således som det er foreslået af Dansk Energi i deres høringssvar?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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